



Hong Kong Equestrian Federation 香港馬術總會

Office: HKJC Shatin Racecourse, 8/F Central Complex, Shatin, New Territories, Hong Kong

地址：香港沙田馬場綜合大樓八樓

Tel 電話：(852) 2966 5078 Fax 傳真：(852) 2966 5082 Website 網址：www.hkef.org Email 電郵：info@hkef.org

29 July 2021

Dear members,

Increase in Junior Membership Fee and
Introduction of Registration Fees
effective from 1 September 2021

HKEF is very much hoping that we will be able to have a full season of competitions for the 2021/22 season after the Covid disruptions of the past 18 months.

However, we have reviewed our budgets and feel that we need to ask members who are competing in our shows to make a contribution towards the associated costs through an additional annual fee. Furthermore, we will need to make a charge for members competing in FEI shows to reflect the extra work required to ensure we comply with the FEI's registration requirements.

Please see the revised charges as per the attached schedule. We look forward to seeing you all soon.

Best Regards,

Hong Kong Equestrian Federation

Hong Kong Equestrian Federation
Membership Fees and Registration Fees
effective from 1 September 2021

	Membership Category	Entrance Fee	Annual Subscription	Total fee for new members
1.	Ordinary Membership	HK\$ 500	HK\$ 400	HK\$ 900
2.	Junior Membership*	HK\$ 150	HK\$ 400	HK\$ 550
3.	Associate Membership	NA	HK\$ 165	HK\$ 165

* HKEF will waive the HK\$150 entrance fee and HK\$400 annual subscription for junior riders joining the HKEF Interschool Equestrian Challenge for the first year. For renewal in the second-year, these junior riders only have to pay the annual subscription.

	Services	Annual Subscription
1.	Rider Registration Fee for local graded shows**	HK\$ 400
2.	Horse Registration Fee for local graded shows**	HK\$ 400
3.	FEI Rider Registration Fee ***	HK\$ 2,000
4.	FEI Horse Registration Fee ****	HK\$ 100

**Any member who wishes to compete in local graded shows will be required to pay a Rider Registration Fee of HK\$ 400 and a Horse Registration Fee of HK\$400 for his or her competition horse. Graded shows refer to shows organized by the HKEF or other riding schools in accordance with HKEF Rules, or in the case of international competitions, under the Rules of the FEI.

*** Riders have to pay a FEI Rider Registration Fee of HK\$2,000 if they wish to take part in FEI Competitions. However, if these riders have already paid the \$400 Rider Registration Fee for local graded shows, they only have to pay the difference of HK\$1,600 (per year).

**** FEI Horse Registration is required for any horse competing in international events endorsed by the FEI.



Hong Kong Equestrian Federation 香港馬術總會

Office: HKJC Shatin Racecourse, 8/F Central Complex, Shatin, New Territories, Hong Kong

地址：香港沙田馬場綜合大樓八樓

Tel 電話：(852) 2966 5078 Fax 傳真：(852) 2966 5082 Website 網址：www.hkef.org Email 電郵：info@hkef.org

親愛的會員：

有關香港馬術總會少年會員會費調整及註冊費用 **(2021年9月1日生效)**

過去 18 個月本地馬術賽季因為疫情停賽，香港馬術總會非常期待能於 2021/22 年度可以舉辦一個完整賽季的比賽。

經仔細審閱我們的預算後，我們需要要求參加比賽的會員繳付與比賽有關的額外年費以平衡收支。此外，我們亦需要向參加國際馬術總會認可的國際賽事的會員收取額外用以支付國際馬術總會的註冊費用。

隨函附上香港馬術總會會員費用及註冊費用的收費表，以供您的參考。
我們期待很快與你們見面。

香港馬術總會謹啟

二零二一年七月二十九日

香港馬術總會
會員費用及註冊費用
由 2021 年 9 月 1 日生效

	會員類別	入會費	年費	新會員需繳交的總費用
1.	普通會員	港幣\$ 500	港幣\$ 400	港幣\$ 900
2.	少年會員*	港幣\$ 150	港幣\$ 400	港幣\$ 550
3.	臨時會員	不適用	港幣\$ 165	港幣\$ 165

* 首次入會參加校際少年馬術挑戰賽的參加者將豁免少年會員港幣 150 元入會費及港幣 400 元年費，而第二年續會只需繳交年費。

	服務項目	年費
1.	本地計分賽事騎手註冊費用**	港幣\$ 400
2.	本地計分賽事馬匹註冊費用**	港幣\$ 400
3.	國際馬術聯會騎手註冊費用***	港幣\$ 2,000
4.	國際馬術聯會馬匹註冊費用****	港幣\$ 100

** 希望參與本地計分賽事的會員均須繳交港幣 400 元正的騎手註冊年費及港幣 400 元馬匹註冊年費。計分賽事是指由香港馬術總會或其他本地騎術學校舉辦，並符合香港馬術總會賽例標準之賽事或符合國際馬術聯會賽例標準之國際賽事。

*** 希望參與國際馬術聯會賽事的會員均須繳交港幣 2,000 元正的騎手註冊年費。倘若於季初已繳交本地計分賽事港幣 400 元正的註冊年費，會員只需繳交港幣 1,600 元的年費差額。

**** 凡參與國際馬術聯會認可的國際賽事的任何馬匹必須在國際馬術聯會系統註冊。